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 בנימינה ועדתפרוטוקול 

 

 בזום27/7/2021שלישי ה שהתקיימה ביום  בנימינה ועדהפרוטוקול ישיבת 

 

 בהשתתפות:

 תפקיד שם

 הוועדה יו"ר אביטל תבור

 מועצהחבר  אהרון שיאחי

 חברת מועצה אלינור בראל

 מועצה תחבר קרן מאיר

 חבר מועצה שחר איתן

 

 

 על סדר היום:

 .ימינה לאחר דיון בהנהלהעדכון המלצות וועדת בנ .1

 .הקצאת שטח לרשת "עתיד" בכרמי בנימינה .2

 

 ריכוז המלצות לראש המועצה והנהלת המועצה

 

לאור עדכון הוועדה שהמלצתה בנוגע לפרחי הבר )מיפויים ולקיחת אחריות  -המלצה .1

הוועדה מבקשת  -של המועצה על פינות שלא באחריות תושבים( התקבלה בהנהלה

 .2021צתה בלוחות זמנים לאור שנת השמיטה המתקרבת בספטמבר לדייק את המל

גנים בבנימינה.  4לאור קבלת ההנהלה את המלצת וועדת בנימינה לשדרוג  -המלצה .2

לאור התוכניות שיהיו הוועדה מבקשת לראות ולבחון את הגנים העומדים לבחירה 

 . 21באוקטובר 

דיון בוועדת בנימינה, להציג את הוועדה מבקשת מראש המועצה לקיים  -המלצה .3

 ולאחריו לקיים דיון נוסף בהנהלה.  התהליך ואת החלופות המוצעות
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 :והמלצותדיון 

 

  – 1סעיף מספר 

 עדכון ע"י חברי ההנהלה על קבלת ההמלצה בנוגע לפרחי הבר בהנהלת המועצה. 

לים ופרחים ואיסור על שתילת שתי 2021לאור הכניסה לשנת השמיטה בספטמבר 

חדשים, וועדת בנימינה מבקשת לזרז את הליך המיפוי והטיפול טרום הכניסה 

 .2021לשנת השמיטה, דהיינו ספטמבר 

לאור עדכון הוועדה שהמלצתה בנוגע לפרחי הבר )מיפויים ולקיחת  -המלצה

הוועדה  -אחריות של המועצה על פינות שלא באחריות תושבים( התקבלה בהנהלה

את המלצתה בלוחות זמנים לאור שנת השמיטה המתקרבת מבקשת לדייק 

 .2021בספטמבר 

 

 

 

 -2סעיף מספר 

 4עדכון ע"י חברי הנהלת המועצה על הדיון שנערך בנוגע להמלצת וועדת בנימינה על שדרוג  

 .2021גני שעשועים בבנימינה בשנת 

 באוקטובר יהיו תוכניות מוכנות ע"י המטה המקצועי של המועצה.

רגיל אלא תב"ר שמקורו התקציבי הוא מכיוון ששדרוג גני השעשועים אינו תלוי תקציב 

קרן שצ"פים , וועדת בנימינה מבקשת לבחון את תוכניות הדרג המקצועי ולסייע בתעדוף 

 .2021ובחירת הגנים באוקטובר 

 כמו כן וועדת בנימינה עומדת לרשות הדרג המקצועי בנוגע לחשיבה, מיפוי ותוכניות.

גנים בבנימינה. הוועדה  4לאור קבלת ההנהלה את המלצת וועדת בנימינה לשדרוג  -המלצה

 .21מבקשת לראות ולבחון את הגנים העומדים לבחירה לאור התוכניות שיהיו באוקטובר 

 

 

 -3סעיף מספר 

 הקצאת שטח לרשת "עתיד" בכרמי בנימינה בסמיכות לקניון של. 

 י הוועדה:האפשרויות העומדות בשלב זה בפנ

 לבקש דיון חוזר במליאה וביטול ההחלטה.

 המלצה להקמת תת ועדת הקצאות בה חברים עפ"י חוק חברי מועצה.

 לעודד מרכז חדשנות אבל לא בשטח המוצע, מציע את איזור התעשייה. -שחר

 אלינור, קרן, אביטל מסכימות שצריך למצוא מקום אחר.

 אהרון בעד השטח המוצע.

קשת מראש המועצה לקיים דיון בוועדת בנימינה, להציג את התהליך הוועדה מב -המלצה

 .ואת החלופות המוצעות ולאחריו לקיים דיון נוסף בהנהלה

 

 

 


